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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО 

ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 38 

На  заседание на 10 май  2022 г. 

Днес, 10.05.2022 г. /вторник/ от 11.30 ч. се проведе заседание на Постоянната комисия за 

връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от Председателя на комисията г-

н  Веселин Милев в 11.35 ч. При направената проверка на кворума беше установено, че 

присъстват    6  /шест/ общински съветници , поради което заседанието може да бъде 

проведено. Членовете на комисията гласуваха  дневен  ред  както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Д-р Веселин Милев – председател за 

2 

Радослав Аблрашев - зам. 

председател за 

3 Владимир Данев - зам. председател за 

4 Борис Петров за 

5 Михаил Петров - 

6 Пеню Пенев за 

7 Николай Велчев за 

  Общо гласували:  6 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№ СОА22-КЦ51-32451/11.03.22 г. В.В. с жалба на 

Георги Цолов 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Отговора се приема. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
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Общо гласували - 6, за –6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред: Жалба вх.№СОА22-КЦ01-18494/21.04.22  на Димитър Николов 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до район Триадица. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред: Жалба вх.№СОА19-ГР94-768/3/19.04.22  на Иван Петров 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Жалбата да се изпрати до ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.4 от дневния ред: Жалба вх.№СОА22-ГР94-1506/3/18.04.22  на Иван Петров 

Д-р Милев изчете жалбата и заяви, че нищо не се разбира от написаното. 

Г.Велчев сподели, че вероятно става дума за знамето на Украйна, което кмета на р-н Средец 

беше окичил преди известно време и гражданите сезираха и г-н Трайчо Трайков го свали и 

отново върна българското знаме.  

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Жалбата да де изпрати към кмета на р-н Средец. 

По т.5 от дневния ред: Писмо вх.№СОА22-КЦ01-18593/22.04.22 г. на Любомир Секулов 

Д-р Милев сподели, че този казус сме го гледали неколкократно. Той попита членовете на 

комисията дали има законово основание, с което да се задължи г-н Карлос Контрера на 

среща с гражданите от Сдружение „За Княжево“. 

В.Данев заяви, че може само да му бъде препоръчано на г-н Контрера, но не и да го 

задължим. 

Р.Абрашев подчерта, че не може да бъде задължен г-н Контрера, но да бъде запознат с 

писмото и отново да му бъде изпратено. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Писмото се изпраща до г-н Контрера. 

По т.6 от дневния ред: Писмо вх.№СОА22-ВК66-1341/3/05.05.22 г. относно информация 

във връзка с постъпили жалби през м. април 2022 г. 

Л.Христова запозна комисията с писмото и поясни, че 69 от становищата, които е получила 

от гражданите са несъотносими към обществения посредник.  

П.Пенев зададе въпрос тези 69 жалби от справката за кой имот в р-н Младост са. 

Л.Христова отговори, че не е имот, а проект за ПУП, за Мусагеница, Младост 1, р-н 

Студентски където се предвижда изграждането на различни обекти. 

В.Гюров –външен експерт на комисията заяви, че е запознат със случая в Мусагеница, 

където има голямо презастрояване и има проблем относно еднопосочни улици, паркиране. 

Към коя институция могат да бъдат отнесени жалбите щом са несъотносими към 

обществения посредник. 



 Л.Христова отговори, че жалбите са изпратени до компетентните органи, а именно до кмета 

на район Студентски и до главния архитект на София, където могат да се произнесат по 

казуса. След приключването на общественото общественото обсъждане всички жалби и 

становища и предложения се разглеждат от районен експертен съвет, след което цялата 

преписка се прехвърля към направление „Архитектура и градоустройство“. Свиква се 

общински експертен съвет и всички предложени, възражения и препоръки се разглеждат и се 

излиза с мотивирано становище кои се приемат и кои не. Тя сподели, че това е пореден опит 

за приемане на този ПУП, първия беше през 2018 г. Това ново обсъждане е въз основа на 

приетите предложения от 2018 г., които доведоха до преработване на плана. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Приема писмото за сведение. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието в  12.15 

часа. 

Протоколът е изготвен  на 12.05.2022 г. 

                         Изготвил: П 

 

Димана Пунчева  

старши експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: 
П 

 Д-р Веселин Милев 

                                        

                                           ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

                                           ПК НА  ВГО:                                                                        

                                                                                                               П 

                                                                                                  Радослав Абрашев 

                                      

                                           ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ 

                                           НА ПК НА ВГО:                                                            П 
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